

Benefits of Dubai Mainland

Get your business registered in just 1
hour

Take advantage of heavy tax benefits
that allow you to keep higher profits

Enjoy 100% ownership of your
business

Engage in business with government
& semi-government entities

Trade freely within the UAE and
around the world

Easy to open corporate bank
accounts



Commercial License

A commercial license is issued to a business involved in any sort of commercial trading activity. General and specialised traders can avail a commercial license in Dubai and trade freely within the UAE as well across the globe.

Professional License

A service-oriented business enjoys 100% ownership with a professional license.

Individuals who wish to practice a profession that relies on their knowledge and skills can attain a professional license in the UAE.



Industrial License

An industrial license in Dubai is required by enterprises that transform natural materials or natural resources into other final products. Industries and manufacturing units are required to obtain an industrial license issued by the DED

Tourism License

The tourism industry is undisputedly one of the most profitable sectors in Dubai, which is why there is a high demand for tourism business licenses in the region. You need a tourism license to start a tours & travel business, which is issued by the DED.



فوائد دبي البر الرئيسي
سجل عملك في ساعة واحدة فقط
استفد من المزايا الضريبية الثقيلة التي
تتيح لك الاحتفاظ بأرباح أعلى
%تمتع بملكية أعمالك بنسبة 100
الانخراط في الأعمال التجارية مع
الجهات الحكومية وشبه الحكومية
تداول بحرية داخل دولة الإمارات العربية
المتحدة وحول العالم
سهولة فتح حسابات مصرفية
للشركات



الرخصة التجارية

يتم إصدار رخصة تجارية للشركات التجارية التي تشارك في أي نوع من أنواع الأنشطة التجارية . يمكن للتجار العام والمتخصصين الاستفادة من رخصة تجارية في دبي والتداول بحرية داخل الإمارات العربية المتحدة وعبر العالم

لرخصة المهنية

تتمتع الشركات الموجهة نحو الخدمات بملكية 100% بترخيص احترافي. يمكن للأفراد الذين يرغبون في ممارسة مهنة تعتمد على معارفهم ومهاراتهم الحصول على رخصة مهنية في الإمارات العربية المتحدة.



الترخيص الصناعي

مطلوب ترخيص صناعي في دبي من قبل الشركات التي تحول المواد الطبيعية أو الموارد الطبيعية إلى منتجات نهائية أخرى. يتعين على الصناعات والوحدات التصنيعية الحصول على ترخيص صناعي صادر عن الدائرة

رخصة سياحية

تعد صناعة السياحة بلا منازع واحدة من أكثر القطاعات ربحية في دبي ، وهذا هو سبب ارتفاع الطلب على تراخيص الأعمال السياحية في المنطقة. أنت بحاجة إلى رخصة سياحية لبدء نشاط تجاري للرحلات والسفر صادر عن دائرة التنمية الاقتصادية

